
Till kommunfullmäktige 2022‐11‐24, fråga till Kulturnämndens ordförande Sara Andersson (S): 

Angående kulturfonden 

De gamla allianspartierna (M+KD+L+C) lämnade 2014 in en budget som vann majoritet i fullmäktige. I 

denna budget fanns ett uppdrag till Kulturnämnden som gick ut på att inrätta en kulturfond, till 

vilken privata aktörer skulle kunna skänka pengar för att stärka kommunens kulturliv. 

Kulturnämnden modifierade därefter uppdraget något och markerade det som slutfört. I protokollet 

från Kulturnämnden 2016 10 27 går att läsa att fonden inrättas enligt uppdrag, samt att den i ett 

första skede fram till 2021 skall ”medverka till ett progressivt kulturvårdsarbete i friluftsmuséet i 

Ramnaparken” (Borås Museum, min anm). 

När undertecknad i Kommunfullmäktige efter valet 2018 ställde frågor om denna fond berättade 

Kulturnämndens ordförande att det till fonden hade kommit in 100 tkr via ett arv som därefter hade 

använts till renoveringsarbete för byggnaderna i Ramnaparken. Ordföranden deklarerade även att 

det under 2019 skulle komma upp information på kommunens hemsida om kulturfonden, med 

swish‐nummer för att förenkla för bidragsgivare. Jag var mycket nöjd med svaret och tackade 

ordföranden. 

Men nu skriver vi 2022 och jag har inför detta sammanträde letat på Borås stads hemsida utan att 

finna någon information om denna kulturfond. Med anledning av detta vill jag ställa två frågor till 

Kulturnämndens ordförande: 

1. Har det kommit in några nya pengar sedan 2018? 

2. Finns det någon information på hemsidan om hur man går till väga för att skänka pengar till 

Kulturfonden? 

 

Borås, 2022‐11‐22 

Peter Wiberg (V) 

 


